


İç dünyasında çatışmalar

yaşayan öğrenciler derse
konsantre olmakta

zorlanır,motivasyonu düşer. Bu

nedenle

aile içinde sağlıklı bir iletişim

olmasına, huzurlu ve güvenli
bir aile ortamı yaratmaya

gayret edin.



B A Ş A R S I Z L I K N E D İ R ?
Çocuğun gelişim düzeyi ve kendi sınırlarının altında olması ve bunu telafi edememesidir.

Bu başarısızlığın nedenlerini bireysel ve ailesel olarak ikiye ayırabiliriz.

• Bireysel nedenler; kaygı, motivasyon eksikliği, öğrenme güçlüğü, düşük benlik saygısı, gelişim dönemi

özellikleri, psikolojik düzensizlikler

• Aileden kaynaklı nedenler; huzursuz ev ortamı, gerçekçi olmayan beklentiler, olumsuz model olması,

çocuğa sınır koyamama, uygun çalışma ortamının sağlanamaması, anne babanın baskıcı tutumları

olabilir.



ÇOCUKLARINIZA NASIL DESTEK

OLABİLİRSİNİZ

Çocuklarınızla olan

iletişiminizi gözden

geçirin.

Çocuğun öğrenmeye yaklaşımı ve okul

başarısında ailenin tutumu son derece

önemlidir. Her anne babanın kendi

yetiştiriliş tarzı, büyüdüğü çevre, kişisel

özellikleri ve buna benzer etkenlerle

benimsediği çocuk yetiştirme tutumu

vardır.



ANNE BABA TUTUMLARI

Anne baba olarak benimsediğimiz bir çocuk

yetiştirme tutumumuz vardır. Bu tutumlar

çocuğumuzun akademik çalışmaları ve sosyal

ilişkilerinde oldukça etkili olabilmektedir.









DESTEKLEYİCİ TUTUM

Çocuğun kendini ifade edebildiği,

ilgi gördüğü, teşvik edildiği,

başarılarının takdir edilip pekiştirildiği, kuralların tutarlı bir şekilde

uygulandığı tutumdur. Böyle bir tutumla yetişen çocuk okul ve

öğrenmeye olumlu bakış açısı geliştirebilir. Okul kurallarına uymakta

zorlanmayan kendini rahatça ifade edebilen, yeni şeyler öğrenmeye

meraklı, sorumluluklarını yerine getirmede istekli ve başarılı bir öğrenci

olabilir.



OKUL BAŞARISI

İÇİN

İç dünyasında çatışmalar yaşayan öğrenciler

derse konsantre olmakta zorlanır,motivasyonu

düşer. Bu nedenle

aile içinde sağlıklı bir iletişim olmasına, huzurlu

ve güvenli bir aile ortamı yaratmaya gayret

edin.



Çocuğunuza mutlaka zaman ayırır.

sıkıntılarını paylaşmaya , zamanszılığın

ve yorgunluğun iletişiminizi bozmasına

izin vermeyin. Bu şekilde öğrencinin

başarısı desteklenirken başarısızlığı
içinde mantıklı çözümler bulabilirsiniz.



Geçmişteki hata ve
başarısızlıklarına değil;

yapılan olumlu davranışlara
ve başarılarına odaklanın.



Gerçekçi olmayan hedefler ve
çok yüksek beklentiler ciddi

kaygıya sebep olur.

Çocuğunuzun mevcut
durumuna uygun hedefler

belirleyin.



Anne babanın başarı konusundaki büýük
beklentileri; onun kişilik değerlerinde
sorunlara ýol açacaktır. çocuk
başarısızlık ýaşadığında sevilmeýeceğini ,
kabul görmeýeceğini düşünecektir ve
aileden uzaklaşacaktır.

BEKLENTİLERİNİZ ÇOCUĞUN
POTANSİÝELİNE UÝGUN OLSUN.





Okulu ve Okul yaşantısını

bilin, anlattıklarını

dinleyin.

Çocuğun sorun

yaşadığı noktalarda

okul rehber öğretmeni

ve sınıf öğretmenine

başvurun.

öğretmenleri ile sıkı

işbirliği içinde olunuz.



Okul dışındaki

arkadaşlarını ve

ailelerini tanıyın.

Öğüt vermek yerine

örnek davranışlar

sergileyin. çocuklar

duyduklarını değil

Aile ve evle ilgili

konularda ve sorunlarda

çocuğunuzun düşünce

ve duygularını dikkate

alın.gördüklerini uygular.



Konuları bilmesenizde anlamasanızda
çocuğunuzun çalışıp çalışmadığını takip
edin. Çalışmalarının takip edileceğini
bilmek çocuk üzerinde kontrol
sağlaýacaktır.



• Çocuğunuzu yemek yemeden ve kahvaltı

yapmadan okula göndermeyin

• Evde huzurlu bir ortam oluşturun

• Çocuğunuzla yeterli ve kaliteli zaman geçirin

• Olumsuz davranışların doğrusunu anlatın,

yargılamayın.

• Çocuklarınızın kendilerine hedef belirlemelerine

yardımcı olun.

• Olumlu yanlarını taktir edin.

• İyi bir dinleyici olun.



• Kıyaslama

• Yüksek beklentiler

• Mükemmeliyetçi

yaklaşımlar

• Çocuğu suçlu

hissettirme

• Ailelerin kaygısı

• Tehtit



Çocuğunuzun okul ve sınav başarılarına yönelik

eleştirilerde kişiliğine yönelik değil davranışa yönelik

eleştiride bulunun ve yapıcı olun.

Örneğin ‘ sen ne zaman iyi not aldın ki zaten’

‘ Ne zaman adam olacaksın?’

şeklinde konuşmak yerine

‘ Çalışmadığın için zayıf not aldın. Biraz gayret

gösterdiğinde başarılı olacaksın. benim yardım

edebileceğim bir şey var mı’ diye sormak savunma ve
saldırıyı engelleyecektir.



İYİ BİR ÇOCUK YETİŞTİRMEK HAZİNELER
DOLUSU SERVET BİRİKTİRMEKTEN DAHA
DEĞERLİDİR.




